

酷儿论坛 2015-06-09



立即
报名

宁波LGBTQ学生座谈会

Ningbo LGBTQ Students Summit

2015年6月13-14日

diversity
★ ★ ★ ★ ★ UNNC



Q: 这是什么活动?

A: 本次活动面对浙江省各大学及高校展开, 主要面向LGBTQ+人群(男/女同性恋, 双性恋, 跨性别者和酷儿) 包括一系列讲座、研讨

会、电影欣赏和社交聚会。我们希望通过这次活动可以组织培养一些愿意在自己学校为LGBTQ+人群做出改变的先行者。

Q: What's this activity?

A: The students summit is available to all current or soon-to-be University students in Zhejiang province, and focuses especially on LGBTQ+ issues (lesbian, gay, bisexual, transgender, and queer). This two-day summit will include a series of workshops, film screenings, and social gatherings. We expect to train the potential leaders who wish to become agents of change in their own Universities.

Q: 谁可以参加呢？

A: 参与者必须为浙江省学校在校大学生或即将成为大学生的学生，对努力创建包容性的，没有歧视的，尊重每一个个体的校园环境及成为先行者和领导者感兴趣。LGBTQ+申请者将被优先考虑。对英语水平不做要求。研讨会全程有翻译，其他的活动都会用中文进行。

Q: Who can participate?

A: Participants must be based in any city of Zhejiang province, as well as be currently enrolled at a University or College or starting their superior studies next year. They must be interested in becoming leaders and working towards creating inclusive campuses that are free from discrimination and respectful of all. Preference will be given to LGBTQ+ students. Participants do not need to speak English. There will be translation for the workshops, and the other activities will be in Chinese.

Q: 这是谁举办的活动？

A: Diversity是由一群致力于LGBTQ+人群的宁诺在校生的和毕业生创建的社团。成立以来，我们定期举办电影放映活动；每周组织互助小组见面会；与学校其他社团合作，邀请过数位享有盛名的教授举办相关主题的学术性讲座。

Q: Who organizes this activity?

A: Diversity is a student society created by The University of Nottingham's students and alumni. We have held regular movie screenings and weekly support group meetings, cooperated with other student societies, and invited professors and experts to give workshops and lectures on LGBTQ+ issues.

Q: 什么时间？在哪里举行？

A: 6.13-14两天，时间10:00-17:00，提供零食饮料 出于安全和隐私考虑，地点将仅通知参与者。具体细节将会在6月10号(周三)通知参与者。

Q: What's the time/venue?

A: It will be held between 10:00 and 17:00 on June 13th and 14th. Snacks and drinks will be offered. For safety and privacy reasons, only the participants will be informed of the detailed venue. The details will be sent to the participants on Wednesday June 10th at noon.

Q: 我能收获什么？

A: 你可以认识更多面临同样处境的LGBTQ+朋友及同盟，你可以了解更多LGBTQ+的知识及现状，你会得到互动和参与游戏的快乐，兴许可以认识志同道合的朋友。活动后，你将得到我们的认可证书。请相信，在这两天里，你将收获的远比你想象的要更多。

Q: What can I gain from this activity?

A: You can meet more LGBTQ+ friends in Ningbo. You will learn more sexual and gender diversity, as well as LGBTQ+ current situation. You will enjoy participating in the activities and games. You will also get a certificate in the end. Trust us, you will gain more than you expected in these two days.

Q: 如何报名？

A: 请点击<http://tinyurl.com/omjwvm7>完成报名，你的个人信息将不会被泄露。如果网站无法连接，请把以下信息发送给 diversityUNNC@gmail.com:

Q: How can I apply?

A: Apply now at <http://tinyurl.com/omjwvm7>. Your personal information is safe with us. In case you cannot access this website, please send the following information to [**diversityUNNC@gmail.com**](mailto:diversityUNNC@gmail.com):

Share | 如何分享

- Upper right corner | 点右上角
- Send to Chat | 分享到朋友圈

View previous posts | 如何查看历史消息

- Upper right corner | 点右上角
- View Official Account | 查看公众号
- View History | 查看历史消息

Subscribe | 如何订阅

- Upper right corner | 点右上角
- View Official Account | 查看公众号

Public WeChat | 公众号: DiversityUNNC

